
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség

Képviselőcsoportja

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mi a haszna a honvédségről készült CD-nek?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Honvédelmi Minisztérium-i nyilatkozatból értesültünk arról, ho több tíz millió Ft-ért
11000 db CD-t adott ki a HM. Módunk volt megnézni ezt a kiadványt, és néhány kérdés
fogalmazódott meg bennünk, amelyekre kérem Miniszter úr szíves válaszát .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2004 . május 24 .
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Írásbeli kérdés

1) Pontosan mennyibe került ez a CD a magyar adófizetőknek?

2) Melyik cég kapott lehetőséget CD-k legyártására?

3) Közbeszerzési eljárás útján kapott-e megbízást a gyártó cég?

4) Milyen hasznot vár Miniszter úr a CD-től a katonák körében, valamint a toborzás
elősegítésében?

Dr. Simicskó István
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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